
SPOJENÁ ŠKOLA BL.BISKUPA GOJDIČA  

Bernolákova 21, 080 01 PREŠOV 

  

 

ZÁPISNICA 

ZO ZASADNUTIA RADY ŠKOLY 

 

Dátum zasadnutia: 17.2.2022 

Prítomní: 

Členovia:  

Mgr. Rastislav Baka, Ing. Martin Gerboc, Mgr. Peter Kačur, Mgr. Lenka Mikulášková, Ing. 

Beáta Maliková, Mgr. Vladimír Sekera Mikluš, Mgr. Ján Vasiľ, Marek Piroh 

Hostia:  

PaedDr. Erich Eštvan, poverený riadením školy 

Viktória Bodnárová (rodič), Mgr. Gerbocová (rodič) 

Poznámka: Zasadnutie rady školy prebehlo online formou prostredníctvom platformy zoom 

Program:  

1. Úvod 

2. Výročná správa rady školy za rok 2021 

3. Kritériá na prijímacie skúšky do 1. ročníka štvorročného štúdia gymnázia pre školský 

rok 2022/2023 

4. Rôzne  

5. Záver 

 

K bodu 1: 

Predsedníčka rady školy Mgr. Mikulášková privítala prítomných a zasadnutie začali 

spoločnou modlitbou. Následne predsedníčka rady školy uviedla program zasadnutia, ktorý 

prítomní členovia schválili. 

 

K bodu 2: 

Mgr. Mikulášková predložila Výročnú správu rady školy za rok 2021. Prítomní členovia 

nemali k správe žiadne pripomienky. 

 

 

 



K bodu 3: 

PaedDr. Erich Eštvan, poverený riadením školy, predniesol na prerokovanie Kritériá na 

prijímacie skúšky do 1. ročníka štvorročného štúdia gymnázia pre školský rok 2022/2023. 

Ing. Beáta Maliková navrhla v dokumente dátum 20.03.2022 označiť ako dátum 

najneskoršieho odoslania prihlášky zákonným zástupcom žiaka ZŠ v zmysle Usmernenia 

MŠVVaŠ k prijímaciemu konaniu pre školský rak 2022/2023. Tiež navrhla špecifikovať 

bodové ohodnotenie za úspešné umiestnenia na predmetových olympiádach a ostatných 

súťažiach.  

 

K bodu 4:  

PaedDr. Erich Eštvan informoval prítomných ohľadom prijímania detí do MŠ. V súčasnosti 

navštevuje MŠ 104 detí, z toho 31 predškolákov. V budúcom školskom roku môže 

navštevovať MŠ 107 detí, čiže počet detí, ktoré môžu byť prijaté do MŠ je 34. Termín 

podávania prihlášok je od 1.5.2022 do 31.5.2022. Všetky dôležité informácie budú zverejnené 

na webe. 

Ďalej p. riaditeľ oboznámil prítomných s krokmi podniknutými k zlepšeniu bezpečnosti 

žiakov I. stupňa (videozvonček) a skvalitneniu prostredia školy a jej areálu (kamerový 

systém). Po zvážení finančnej náročnosti a priorít bolo nateraz objednaných 6 kamier (s 

možnosťou rozšírenia až na 18) spolu s montážou – náklady cca 2 800 eur.  

V rámci skvalitnenia vybavenia tried boli objednané keramické tabule do 3 tried gymnázia, 

dataprojektory a interaktívna tabuľa do učebne fyziky.  

Informoval tiež o stretnutí so zástupcom zriaďovateľa školy a riaditeľom Real-u – firmy 

technicky spravujúcej školu, o možnosti realizovať oplotenie areálu – na základe podnetov 

rodičov žiakov a obyvateľov priľahlých bytových domov. Výsledkom je postúpenie žiadosti 

o oplotenie areálu na mestský úrad. 

Prítomní zástupcovia rodičov – p. Bodnárová, p. Gerboc, p. Gerbocová navrhli zverejniť na 

stránke školy žiadosť o finančný príspevok adresovanú rodičom a priateľom školy aj na 

spolufinancovanie kamerového systému aj v prípade nutnosti realizovať oplotenie na náklady 

školy. Podľa nich sú viacerí rodičia ochotní finančne prispieť. Je to možné buď darovaním 

2% z dane alebo formou darovacej zmluvy (informácia na webe oboch organizačných 

zložiek).  

Ďalšou témou bolo riešenie komunikácie s vedúcim výdajne stravy p. Tverdíkom a sťažnosti 

rodičov na zlyhania pri objednávaní stravy pre deti. Problém rieši s vedúcim PaedDr. Erich 

Eštvan. Čiastočne mohol byť problém spôsobený aj pandemickou situáciou (striedanie tried 



v karanténe) a uplatnením výnimky niektorých rodičov, ktorých deti boli v škole aj keď trieda 

bola v karanténe (odhlásená celá). K možnosti zmeny dodávateľa alebo otvorenia vlastnej 

školskej kuchyne sa vyjadril Mgr. Sekera Mikluš za zriaďovateľa – v súčasnej dobe je to dosť 

nereálne. Ďalšie sťažnosti budú rodičia smerovať zriaďovateľovi školy, ktorý má podpísanú 

zmluvu s dodávateľom stravy. P. riaditeľ pripraví a zašle rodičom dotazník s cieľom zistiť, 

aké problémy mali v súvislosti s jedálňou a na základe dát budú prebiehať ďalšie rokovania 

s dodávateľom stravy na úrovni zriaďovateľa školy. 

 

K bodu 5:  

V závere stretnutia Mgr. Mikulášková poďakovala prítomným za účasť a aktívnu spoluprácu. 

 

Uznesenie: 

Rada školy berie na vedomie: 

 Výročnú správu rady školy za rok 2021  

 Kritériá na prijímacie skúšky do 1. ročníka štvorročného štúdia gymnázia pre školský 

rok 2022/2023 

    

 

 

V Prešove 17.2.2022 

Zapísala: Ing. Beáta Maliková   

Overila: Mgr. Lenka Mikulášková   

 


